
آریا عظیمی نژاد موسیقی تله تئاتر 
»کاتب اعظم« را می سازد

گروه فرهنگ و هنر - تصویربرداری مجموعه تله تئاتر »کاتب اعظم«، به کارگردانی مهدی غفوری و علی عبادی 
به پایان رسید. با گذشت یک ماه از آغاز تولید تله تئاتر هفت قسمتی »کاتب اعظم« به تهیه کنندگی مرکز سریال سوره، 

تصویربرداری این پروژه به پایان رسید و همزمان مراحل پس تولید آن برای پخش از صداوسیما پیش می رود.
این روزها آریا عظیمی نژاد مشغول آهنگسازی این مجموعه است و پویان شعله ور تدوین آن را انجام می دهد. حسین 

ابوالصدق نیز طراحی و ترکیب صدای پروژه را برعهده دارد.
امین زندگانی، سیامک صفری، نازنین فراهانی، نادر فلاح، فاطمه گودرزی، حدیث میرامینی، خسرو شهراز، امین 
میری، امیرحسین هاشمی، امیر شهرابی، محمدمحسن شفیعی، محسن علیخانی، آرش رحیمی، محمدرضا تاجیک، امیر 
تک فلاح و وحیدرضا قناعتیان در »کاتب اعظم« ایفای نقش می کنند. مجموعه تله تئاتر »کاتب اعظم« اقتباسی از کتاب 
»اعترافات کاتب کشته شده« نوشته ساسان ناطق از انتشارات سوره مهر است که داستانی عاشورایی دارد و اتفاقات شب 

و تا عصر عاشــورا را از خیمه دشــمن روایت می کند. سایر عوامل پشت صحنه این مجموعه عبارتند از؛ نویسنده 
کارگردان هنری: مهدی غفوری، کارگردان تلویزیونی: علی عبادی، مدیر فیلمبرداری: داود محمدی، طراح 
صحنه: رضا حاجی درویش، طراح چهره پردازی: مجید اســکندری، طراح لباس: علی رضا میرزاعباســی، 
صدابردار: آرش برومند، طراحی حرکات رزمی: محمود اردلان، جلوه های بصری: محمد عبدی، برنامه ریز 

و دستیار اول کارگردان: عبدالرضا نیکپو، مدیر تولید: مسعود شرفی کیا، منشی صحنه: سودابه صفری، مدیر 
تدارکات: اکبر مهری، عکاس و تصویربردار پشــت صحنه: محمدمهدی نبی زاده ، مدیر هنری تبلیغات: وهب رامزی، 
روابط عمومی: الهام عرشی زاده، طراح پروژه: حامد نورالهی، مجری طرح: فرهاد کی نژاد، محصول: مرکز سریال سازمان 

سینمایی سوره.

فرهنگ و هنر 8

پشت بازار زیتون، جنب نمایشگاه اتومبیل پارس
07644420447 -  8       09347686623 - 09347682323

رستوران سنتى عمارت  کیش
«ارسال سراسر جزیره»   (با مدیریت کوه سنگى سابق جنب بازار پردیس)  

@emarat.restaurant.kish
@emarat.restaurant.kish
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گروه فرهنــگ و هنر- محمود 
پاک نیــت بازیگر تلویزیون و ســینما 
در تاکیــد اهمیت صرف و وقف زمان 
در تولیــد آثار تصویری بیان کرد: مثلًا 
نویسنده شــب می نویسد و صبح سر 
صحنه حاضر می شود و پرینت فیلمنامه 
را دســت بازیگر و کارگردان می دهد؛ 
مشــخص اســت که این گونه تولید، 
تفکری پشتش نیست؛ چرا که نویسنده 
صرفاً شــب تا صبح باعجله چیزی را 

نوشته و تحویل داده است.
بازیگر فیلم سینمایی دل شکسته 
)علی روئین تــن ۱۳۸۶( تصریح کرد: 
کار بد تماشاگر ندارد؛ بسیار به دوستان 
گفته ایم که سعی کنید کارتان بزن درویی 

نباشد و عجله ای کار نکنید.
وی با اشــاره به ســریال روزی 
روزگاری به عنوان اثری که در نوشتن 
قصه، پیــش تولید و تولیــد آن زمان 

بســیاری صرف و به عنوان 
اثــری مانــدگار در ذهن 
مخاطبان ثبت شد، بیان کرد: 
آقای احمدجو دو ســال 
زمان صرف نوشتن متن 
سریال روزی روزگاری 
کرده بــود؛ همچنان که 
این متن بارها تصحیح 
شد، چندماه پیش تولید 
داشــت و پــس از آن 

هــم زمانی انتخاب 
طول  آدم هایــش 

کشید.
قبل  دهه ها 

تلویزیونی  آثار 
با وسواس ساخته 

می شد
پاک نیــت اظهــار داشــت: من 
در ســال ۱۳۶۷ با آقــای احمدجو در 
فیلمی ســینمایی به نام شاخه های بید 
کار می کردم )که اولین فیلم ســینمایی 
وی بــود( آنجا به من گفت ســریالی 
به نام پســرخاله ها را می نویســم )که 
بعدها اســمش به روزی روزگاری - 
مجموعه ای تلویزیونی به کارگردانی و 

نویسندگی امرالله احمدجو 
که در ۱۳۷۰–۱۳۷۱ از 
شــبکه یک تلویزیون 
ایران پخش شد- تغییر 
کرد( و شخصیتی را 
برای شما می نویسم.

بازیگر سریال 
شب دهم )حسن 
 )۱۳۸۰ فتحــی 
یعنی  کرد:  بیان 
در  حتــی  او 
زمــان  ایــن 
یــش  م ها د آ
را هــم انتخاب 
و بــه همــه چیز 
فکر کــرده بود؛ آن هم 

سه ســال قبل از این که کار را بدهد تا 
بازیگران بخوانند.

وی افزود: احمدجو در مراحل بعد 
کارهای دیگر این اثر را هم همین گونه 
با وســواس جلو می برد؛ یعنی تک تک 
صحنه هــا را با طــراح صحنه انتخاب 
می کرد؛ مثلا شــن های قرمــزی را در 
بیابان ریخت تا در تصویر جلوه بصری 

بهتری ارائه شود.
این هنرمند تاکید کرد: می خواهم 
بگویم وقتی دقت و شــناخت این آدم 
نســبت به فضایی کــه کار می کند این 
است، مشخص است که خروجی اش 

آن کار می شود.
مهم تریــن چیــز در یک اثر 

ســینمایی،  و  تلویزیونــی 

گیرایی قصه است
بازیگر سریال پس از باران )سعید 
ســلطانی ۱۳۷۹( با اشاره به شتابی که 
در تولیــدات تصویــری امروز وجود 
دارد، گفت: شــما تصــور کنید کاری 
که ۳۶ قســمت اســت و در یک ماه یا 
۴۰ روز ضبط و تولید می شــود قطعاً 
خروجی خیلی خوبی نخواهد داشت 
و نتیجه اش می شود همین مخاطب ۱۵ 
درصدی تلویزیون. پاک نیت گفت: در 
آثار امروز صرف گرفتن و رفتن کار مهم 
شده اســت این که کاری را بگیرند و 
بروند و جمع کــردن یک کار در زمان 

مشخص اهمیت پیدا کرده است.
بازیگر فیلم سینمایی تابستان ۵۸ 
)مجتبی راعــی ۱۳۶۸( با 

اشــاره به مخاطبان بسیار زیاد کارهایی 
کــه دو دهه قبل تولید می شــد، افزود: 
علتش قصه های خوبی اســت که آن 
آثار داشــت. مهم ترین چیز در یک اثر 
تلویزیونی و ســینمایی، گیرایی قصه 
اســت؛ گیرایی قصه، کشش و تعلیق 
آن است که مخاطب را نگه می دارد که 

مخاطب بنشیند و ببیند.
پــاک نیت گفت: اگر قصه خوب 
باشــد با یک گروه متوسط هم می توان 

تماشاگر داشت.
نویســنده فیلم نامــه باید 
جامعه شــناس و روان شــناس 

باشد
بازیگر سریال پدرســالار )اکبر 
خواجویی ۱۳۷۳( یادآور شد: عقیده دارم 
وقتی قصه خوب است باقی قسمت ها 
هم ناخودآگاه خوب خواهد شــد؛ در 
متن یک قصه خوب بازیگر می فهمد چه 
می خواهد، کارگردان می داند چه می کند 
و دلش نمی آید از کنار موضوعات ساده 
بگذرد، تهیه کننده برایش خرج می کند و 
همه تیم دست به دست هم می دهند که 
آن نوشــته خوب یک خروجی خوب 
هم داشته باشد. این هنرمند پیشکسوت 
بیان کرد: نویســنده خوب، پول خوب 
می خواهد. بعضی اوقات به نویسنده ما 
پول نمی دهند و می گویند باید فلان کار 

را کنیم بیا و برای ما بنویس.
بازیگر فیلم سینمایی مرد عوضی 
)محمدرضا هنرمند ۱۳۷۷( توضیح داد: 
در تولید یک مجموعه شــاهد بودم که 
نویسنده خواست که اسمش در تیتراژ 
آورده نشــود به این دلیل که کار اصلًا 
جالب نبــود، در حقیقت قصه آن قدر 

باعجله کار شد که هجو بود.
وی ادامــه داد: ایــن مجموعه آن 
زمان تماشــاگر خودش را هم داشت 
اما نویسنده اش حاضر نشد که اسمش 
روی تیتــراژ بــرود. همان نویســنده 
کارهایی عالی نوشته است اما وقتی او 
را مجبور می کنند شب تا صبح چیزی 
را بنویسد معلوم است که خروجی اش 

خوب درنمی آید.
بازیگر فیلم ســینمایی دیدن این 
فیلم جرم اســت! )رضــا زهتابچیان 
۱۳۹۷( تاکید کرد: نویســنده فیلم نامه 
باید جامعه شناس و روان شناس باشد 
که هم درکی از فرد و جامعه داشته باشد 
و هم شرایط را بداند و بنشیند و بنویسد؛ 
چون همه چیز عجله است نویسنده یا 
نمی نویسد یا صرفاً برای پول می نویسد.
در تئاتــر در لحظــه نقــد 

می شوید
پاک نیت با اشاره به تئاتر و تفاوت 
برجسته آن با سینما و سختی های کار در 
این حرفه هم گفت: زمانی فیلمی را کار 
می کنید و دو سال بعد پخش می شود و 
تازه آن زمان است که نقادان و مخاطبان 
واکنش نشان می دهند اما در تئاتر بازیگر 
در لحظه نقد می شــود؛ حرکات بدن 
بازیگران، حرف زدن و پچ پچ کردن آنان 
باهم و مواردی ازاین دست بازخوردهای 
لحظه ای بازیگران در تئاتر است. وی در 
تاکید بر مشکلات کمبود بودجه در تهیه 
آثار تلویزیونی هم گفت: اسب هایی که 
برای تولیدات آثار می آیند به درد گاری 
بســتن می خورند و نه به درد تولیدات 
ســینمایی. آنها عمدتاً یابو هستند ولی 
چون اسب نداریم تهیه کنندگان همین 

ها را می آورند. در سر تولید کاری سوار 
اسب شدم و کم مانده بود که از ارتفاعی 
پرت شــوم. آن اسب بلایی بر سر من 
آورد که اگر یک لحظه از دستم استفاده 
نکرده بودم سرم به درخت خورده بود. 
آن اسب رم کرد و هم خودش و هم من 
را به درخت زد و پس از آن زیردست و 

پای آن افتادم.    
محمود پاک نیــت )زاده ۱۰ دی 
۱۳۳۱ در کازرون( از ســال ۱۳۵۶ بــه 
فعالیت در عرصه ســینما و تلویزیون 

ایران پرداخت.
پاک نیت که مــدرک درجه یک 
هنــری را از وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی دریافت کرده اســت از سال 
۱۳۴۸ در زمینه تئاتر شــروع به کار کرد 
و در ۵۲ نمایــش حضــور یافت. وی 
در ســال ۱۳۵۲ به اســتخدام اداره کل 
فرهنگ و هنر درآمد. او مدتها در گروه 
تئاتر )آزاد شیراز( عضو ثابت بود و بعد 
از بازی در تئاتر بی تو مهتاب شــبی... 
بــه کارگردانی علینقی رزاقی توســط 
امرالله احمدجو برای بازی در ســریال 
روزی روزگاری دعوت به کار شــد. از 
سال ۱۳۶۷ به فعالیت در عرصه سینما و 
تلویزیون پرداخت و موفق به اخذ درجه 
یک هنری از وزارت فرهنگ و ارشــاد 

اسلامی گردید.
بــا مجموعه پرطرفــدار روزی 
روزگاری و پشــت کوه هــای بلند به 
محبوبیت دست یافت؛ و محبوبیت او 
با مجموعه های پدرسالار و پس از باران 
ادامه یافت. او در سریال یوسف پیامبر 
در نقش یعقوب پیامبر ایفای نقش کرده  

است.

محمود پاک نیت بازیگر:

نتیجه تولید بزن دررو، مخاطب 
۱۵ درصدی می شود!

بازیگر سریال »پدرسالار« گفت: کار بد تماشاگر ندارد. بسیار به دوستان گفته ایم که سعی کنید کارتان 
بزن دررویی نباشد و عجله ای کار نکنید؛ کار با شتاب قطعاً خروجی خیلی خوبی نخواهد داشت 

و نتیجه اش می شود همین مخاطب ۱۵ درصدی تلویزیون.

گروه فرهنــگ و هنر-
»ایندیانا جونز ۵« با نخســتین 
تیزر فیلم در نمایشــگاه »دیزنی 
۲۳« دیده شــد و هریسون فورد در 

برابر حاضران درباره آن حرف زد.
نخســتین تریلــر فیلم پنجم 
»ایندیانا جونز« در نمایشگاه سالانه 
دیزنــی دیده شــد. در ایــن برنامه 
هریســون فورد در برابر علاقه مندان 
حاضر شد تا درباره این فیلم صحبت 

کند.
وی بــا حالتی کاملًا احساســی 
گفــت: از اینکــه ایــن فیلم هــا را که 
تجربــه ای باورنکردنی بــرای همه ما 

هستند ساختید، متشکرم.
وی با اشــاره به فیبی والربریج که 
از بازیگــران این فیلم اســت گفت: او 

فوق العاده بود.

فــورد در این برنامه تاکید کرد که 
بازی در ایــن مجموعه برای او با فیلم 
پنجم به پایان می رســد و گفت: دیگر 
یک بار دیگر برای شما زمین نمی خورم.

در حالــی کــه جیمــز منگولد 
کارگردان این فیلم اســت، داستان آن 
بشدت مخفی نگه داشته شده است. تنها 
اطلاعات درباره این فیلم همان است که 
در تریلر دیده شــد و البته در رسانه های 
اجتماعی نیز منتشر نشد و تنها حاضران 

در نمایشگاه توانستند آن را ببینند.
آخرین بار شخصیت »ایندی« ۱۴ 
ســال پیش روی پرده ها دیده شد که با 
فیلم »ایندیانا جونز و پادشاهی جمجمه 
بلوریــن« بود. فورد در زمان بازی در آن 
فیلم ۶۴ ساله بود و اکنون ۸۰ ساله است. 
بنابراین به نظر می رســد می توان گفت 
هیچ مانعی نتوانست این باستان شناس 

بزرگ را متوقف کند.
مدس میکلســن، توبــی جونز، 
بــودی هالبروک، تومــاس کرچمن و 
آنتونیو باندراس دیگر بازیگران این فیلم 

هستند.
این اولین فیلم از مجموعه »ایندیانا 
جونز« است که اسپیلبرگ کارگردانی آن 
را انجــام نداد و تنها به عنوان تهیه کننده 
در کنار پروژه ماند. منگولد کارگردانی 
فیلم هایی چون »لوگان« و »فورد در برابر 

فراری« را برعهده داشته است.
جان ویلیامز نیز بار دیگر آهنگ این 
فیلم را ساخته است. وی اوایل سپتامبر 
در »هالیــوود بال« تم جدیدی به نام »تم 
هلنا« از موسیقی متن این فیلم را معرفی 

کرد.
»ایندیانا جونز ۵« قرار اســت ۳۰ 

ژوئن ۲۰۲۳ راهی سینماها شود.

گروه فرهنــگ و هنر-پس از 
موفقیت فیلم »جنگ جهانی سوم« به 
کارگردانی هومن سیدی در جشنواره 
ونیز این سوال مطرح است که آیا این 
فیلم به زودی در ایران اکران می شود؟ 
بویژه آنکه پخش کننــده  بین المللی 
»جنگ جهانی ســوم« ایــن فیلم را با 
توجه به شــرایط دیگر فیلم ها بهترین 
گزینه بــرای نمایندگی در اســکار 

می داند.
فیلــم جدید هومن ســیدی در 
اختتامیه جشــنواره فیلم ونیز موفق 
به کســب جایزه بهترین بازیگر مرد 
و بهتریــن فیلم شــد؛ از آنجا که نام 
این فیلــم - با توجه بــه اعلام قبلی 
ســازمان سینمایی درباره نبود مشکل 
برای صدور پروانه نمایش - در میان 
گزینه های معرفی به اســکار مطرح 
اســت، پیش بینی می شود که شاید به 
زودی اکــران داخلی »جنگ جهانی 
ســوم« آغاز شود، این در حالی است 
که طبــق پیگیری های انجام شــده 
گویا هنــوز پخش کننده داخلی فیلم 

مشخص نیست.
بــا این حال مدیر کمپانی پخش 
»مستقل های ایرانی« با اشاره به اینکه 
پروانــه نمایش فیلم بــرای اکران در 
داخل کشور صادر شده، احتمال اکران 
خارجی فیلم را هم در آینده ای نزدیک 

رد نمی کند.
محمــد اطبایــی ابتــدا درباره 
حضور فیلم »جنگ جهانی ســوم« و 
جایزه هایش در جشــنواره ونیز بیان 
کــرد: این فیلم از ســوی مخاطبانش 
جشــنواره ها،  منتقــدان،  یعنــی 
پخش کننده ها و تهیه کننده ها متفاوت 
دیده شده و جوایزی هم در این بخش 
از جشنواره ونیز )افق ها( کسب کرده 
اســت. ما پیش تر بــرای فیلم هایی 
همچون »ماهی و گربه«، »بدون تاریخ 
بدون امضا« جایزه های متعددی را از 
بهترین استعداد تا بهترین کارگردانی 
و بازیگــری را در ونیز گرفته بودیم 
اما جایــزه بهترین فیلم و بازیگر یک 
دســتاورد قابل توجه است که امسال 
برای فیلم »جنگ جهانی سوم« اتفاق 

افتــاد. در این بین مواجهــه داورها 
هــم با فیلم جالب بــود و همه که در 
جای خــود به لحاظ حرفه ای افرادی 
شاخص هستند، فیلم را از زاویه نگاه 

خود دیدند و آن را دوست داشتند.
او ادامــه داد: آنچه من به عنوان 
پخش کننــده فیلم درک کردم این بود 
که غالباً تماشاگران فیلم، آن را دوست 
داشــتند. گرچه با توجه به موضوعی 
که »جنگ جهانی سوم« دارد به نوعی 
روی لبه تیغ حرکت می کند اما به نظرم 
کارگردان توانسته از پس این موضوع 
حســاس برآید و یک شکل کمدی - 
تراژیک به فیلم بدهد و حرف خود را 
که جهانی هم اســت به خوبی مطرح 
کند؛ درواقع به نظر می رسد کسانی که 
فیلم را دیدنــد پیام آن را  گرفتند و با 
شیوه و فرم فیلم، خیلی خوب ارتباط 

برقرار کردند.
وی درباره مســیر آینده فیلم هم 
افزود: با توجه به اســتراتژی ای که از 
ابتدا در بازار جشــنواره کن طراحی 
شــد، خوشبختانه توانســتیم به ونیز 
برســیم و جایزه بگیریم. در ادامه هم 
فیلم در جشنواره های خوب دیگری 
حضور دارد که اخبار آن به موقع انتشار 
پیــدا می کند و فراتر از آن ان شــاءالله 
خبرهای بهتری دربــاره بخش های 

اقتصادی فیلم خواهیم داشت.
ایرانی ها بــه زودی »جنگ 

جهانی سوم« را می بینند؟
اطبایی دربــاره اینکه آیا تصور 
می کنــد مخاطب ایرانی هم بازخورد 
خوب مخاطبان جشــنواره ونیز را به 

فیلم »جنگ جهانی سوم« نشان بدهد؟ 
گفت: فکر می کنــم حتما همینطور 
خواهد بود، چون می توانم اشاره کنم 
به همین تعداد ایرانی هایی که از منتقد 
گرفته تا فیلمســاز در جشنواره ونیز 
فیلم را دیدند و بازخورد مثبتی داشتند. 
نکته جالب این است که مخاطب این 
گفت وگو هم فیلم را ندیده و در عین 
حال ذهنیتی از هومن سیدی و آثارش 
دارد اما »جنگ جهانی سوم« یک کار 
متفاوت از هومن ســیدی اســت که 
نسبت به فیلم های دیگرش هم فضای 
متفاوتی دارد و از نظر کارگردانی هم 

پخته تر است.
او در پاســخ به اینکه شــانس 
راهیابی این فیلم را به اســکار چقدر 
می داند گفت: ترجیح می دهم درباره 
اسکار اظهارنظر نکنم! چون این ماجرا 
همیشه حساســیت داشته و در ایران 
حساسیت های بیشتری دارد. شرایط 
انتخاب نماینده ایران در اسکار نسبت 
به دیگر کشورهای دنیا متفاوت است 
و فاکتورهای زیادی دخیل هستند. در 
حال حاضر از یکی دو فیلم بیشتر نام 
برده می شــود ولی در میان فیلم های 
موجود با توجه به شــرایطی که باید 
برای اکران وجود داشــته باشــد و به 
نظر می رسد اگر »جنگ جهانی سوم« 
به موقع بتواند اکران شــود، شــخصاً 
فکر می کنم این فیلم بهترین انتخاب 

می تواند باشد. 
البته این را از این جهت که عرضه 
و پخش بین المللی فیلم در اختیار من 
اســت، نمی گویم! بلکــه فقط به این 

دلیل کــه بازخوردهای نمایش آن را 
در مواجهه بــا مخاطب خارجی و به 
خصوص دســت اندرکاران حرفه ای 
ســینما اعم از منتقد، مدیر جشنواره و 

پخش کننده دیدم.
پخش کننــده بین المللی »جنگ 
جهانی ســوم« دربــاره اینکه اگر در 
نهایت این فیلم به عنوان نماینده ایران 
در اسکار انتخاب شود، با توجه به آنکه 
اکران جهانی نداشــته چقدر مسیر را 
برای دیده شدن فیلم در اسکار مناسب 
می بینــد؟ بیان کرد:  به لحاظ حرفه ای 
نمی توانــم الان دربــاره اتفاق های 
پیــش روی فیلم صحبت کنم که طبعاً 
به موقع اخبار آن منتشر می شود ولی 
از دیدگاه حرفه ای اگر فقط به حضور 
فیلم در جشنواره ونیز و دریافت جایزه 
هم بسنده کنیم، فکر می کنم دلیل کافی 
برای انتخاب »جنگ جهانی سوم« به 

عنوان نماینده ایران در اسکار باشد.
 محمد اطبایی در پایان در پاسخ 
به اینکه جوایز سینمای ایران در ونیز 
چقدر می تواند به شرایط فعلی سینما 
در ایران کمک کند و برای سال آینده 
وضعیت ســینمای ایران را در حوزه 
بین الملل چطــور پیش بینی می کند؟ 
گفت: ابتدا به همین سال ۲۰۲۲ اشاره 
می کنم که برای سینمای ایران یک سال 
رویایی بود. این روند از جشنواره برلین 
شروع شد، در کن ادامه یافت و بعد در 
جشنواره کارلووی واری دو سینماگر 
جوان ایرانی جایزه گرفتند و الان هم 
در ونیــز این اتفاق افتــاده و همزمان 
سینمای ایران درجشنواره تورنتو هم 
حضور پررنگی دارد. به نظرم سینمای 
ما، یک سال درخشان را داشت و دارد 
کــه در ادامه به ۲۰۲۳ می رســد. اما 
شــخصا افق روشنی را برای سینمای 
ایران در سال آینده با توجه به تولیدات 
داخلی نمی بینم، ضمن احترام به همه 
دوستانی که در حال تولید فیلم هستند 
یا اثری را تولید کرده اند، تصور می کنم 
سینمای ایران در سال آینده و در بخش 
حضور در جشنواره های بین المللی با 
دشــواری های جدی روبرو خواهد 

بود.

ایرانی ها به زودی »جنگ جهانی سوم« را می بینند؟

عقیــده دارم وقتی قصه خوب اســت باقی قســمت ها هــم ناخودآگاه خوب خواهد شــد؛ 
در متــن یک قصه خــوب بازیگر می فهمد چــه می خواهد، کارگردان می دانــد چه می کند و 
دلــش نمی آید از کنار موضوعات ســاده بگــذرد، تهیه کننده برایش خــرج می کند و همه 
تیم دست به دســت هم می دهند که آن نوشــته خوب یک خروجی خوب هم داشــته باشد.

هریسون فورد با »ایندیانا جونز۵« آمد
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